

Løntabel pr. 1. oktober 2025

 Feriegodtgørelse **2,48%**

 Regulierungsprocent fra 31-03-2000 **60,29210%** **1,602921**

Løntrin	Månedsløn	Pensionsgivende løn	Pensionstillæg
1	20.603,00	24.111,69	17,03%
2	20.927,92	24.491,94	17,03%
3	21.261,75	24.882,63	17,03%
4	21.604,58	25.283,84	17,03%
5	21.956,83	25.696,08	17,03%
6	22.319,08	26.120,02	17,03%
7	22.690,83	26.555,08	17,03%
8	23.087,00	27.018,72	17,03%
9	23.805,92	27.860,07	17,03%
10	23.994,50	28.080,76	17,03%
11	24.627,75	28.821,86	17,03%
12	25.053,92	29.320,60	17,03%
13	25.492,33	29.833,67	17,03%
14	25.942,58	30.360,60	17,03%
15	26.219,08	30.684,19	17,03%
16	26.675,83	31.218,72	17,03%
17	27.068,17	31.677,88	17,03%
18	27.572,50	32.268,10	17,03%
19	27.960,08	32.721,68	17,03%
20	28.310,75	33.132,07	17,03%
21	28.792,58	33.695,96	17,03%
22	29.116,25	34.074,75	17,03%
23	29.513,33	34.539,45	17,03%
24	29.924,17	35.020,26	17,03%
25	30.341,58	35.508,75	17,03%
26	30.766,50	36.006,03	17,03%
27	31.198,42	36.511,51	17,03%
28	31.637,67	37.025,57	17,03%
29	32.084,50	37.548,49	17,03%
30	32.538,17	38.079,42	17,03%
31	32.999,67	38.619,51	17,03%
32	33.468,58	39.168,28	17,03%
33	33.944,75	39.725,54	17,03%
34	34.429,42	40.292,75	17,03%
35	34.920,92	40.867,95	17,03%
36	35.420,50	41.452,61	17,03%
37	35.927,67	42.046,15	17,03%
38	36.475,92	42.687,77	17,03%
39	37.009,58	43.312,31	17,03%
40	37.551,67	43.946,72	17,03%
41	38.101,58	44.590,28	17,03%
42	38.659,50	45.243,21	17,03%
43	39.518,67	46.248,70	17,03%
44	40.401,58	47.281,97	17,03%
45	41.308,75	48.343,63	17,03%
46	42.240,83	50.363,74	19,23%
47	42.992,75	51.260,26	19,23%
48	44.969,00	53.616,54	19,23%
49	47.986,92	57.214,80	19,23%
50	51.336,75	61.208,81	19,23%
51	56.705,17	67.609,57	19,23%
52	64.523,42	76.931,27	19,23%
53	70.844,33	84.467,69	19,23%
54	79.271,00	94.514,81	19,23%
55	89.400,00	106.591,62	19,23%
55+	100.758,17	120.133,97	19,23%

Pr. 1. april 2025

Gr. 14 + 1400

Gr. 20 til 35 stiger 1 trin

Gr. 37 til Gr. 42 stiger med kr.beløb 6.000

Gr. 46 stiger til kr.beløb 20.700

Gr. 47 stiger til kr.beløb 15.700

Fritvalgstillægget for tjenestemænd stiger til 1,53%